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Onderwerp. Verslag najaarsbijeenkomst Rekenkamercommissie met raads- en commissieleden 

Uw kenmerk: 

Ons kenmerk: RKC-2015-039-U 

Datum: 
17 december 2015 

Geachte leden van de raad, 

Tweemaal per jaar nodigt de Rekenkamercommissie u uit voor een informatief overleg. Dit jaar vonden de 
overleggen plaats op 2 juni en 19 november. Bij deze brief ontvangt u het verslag van het najaarsoverleg 
van 19 november. Van de zijde van uw raad namen acht personen daaraan deel, afkomstig uit zeven 
raadsfracties. 

In het overleg hebben wij het verslag van het voorjaarsoverleg besproken en hebben de leden van onze 
Rekenkamercommissie melding gemaakt van de stand van zaken van de lopende onderzoeken en 
verkenningen. Daarna hebben we met elkaar gesproken over suggesties voor onderzoeken in 2016. Naast 
de suggesties die raads- en commissieleden in het voor- en najaarsoverleg hebben gedaan, hebben wij in 
het najaar van 2015 suggesties ontvangen van twee inwoners van de gemeente. Deze input zullen wij 
gebruiken bij het vaststellen van ons Jaarplan 2016, dat u in het eerste kwartaal van 2016 zult ontvangen. 

Vanuit raads- en commissieleden is een aantal onderwerpen aan de orde gesteld waarover vragen leven. 
Daarbij is van gedachten gewisseld over de vraag of het op de weg van de Rekenkamercommissie zou 
(kunnen) liggen om onderzoek naar beantwoording daarvan te doen. In sommige gevallen leent een 
onderwerp zich goed voor de behandeling in een raadsinformatiebijeenkomst. 

Mocht u interesse hebben in de onderwerpen die de Rekenkamercommissie tot nu toe heeft onderzocht, dan 
kunt u hiervan een overzicht raadplegen op het raadsinformatiesysteem (onder de tab 'raad' > 'over de 
rekenkamercommissie' > 'de onderzoeken'). Ook kunt u hier alle onderzoeksrapporten en 
rekenkamerbrieven downloaden. 

Voor een weergave van het besprokene verwijs ik u naar bijgevoegd verslag. 

De Rekenkamercommissie heeft de open communicatie in deze bijeenkomst zeer gewaardeerd! 

Met vriendelijke groet, 
Namens de Rekenkamercommissie Woerden 5.026865 

Registratiedatum: 
Behandelend afdeling 
Afgehandeld door/op: 

18/12/2015 

D. van der Staaij, voorzitter 
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Datum/ti jd : Donderdag 19 november2015 om 20.00 uur in A021. 
aanwezig : Van der Staaij (voorzitter), Van de Poppe (RKC), Wilbers (RKC), Winthagen 

(RKC), Van Megen (D66), Draisma (CDA), Ekelschot (CDA), Van der Does 
(LijstvanderDoes), De Boer (STERK Woerden), Van Dam (ChristenUnie/SGP), 
Van Deutekom (Inwonersbelangen), Upma (Progressief Woerden), Plukaard 
(Algemeen secretaris van de Griffie - verslag) 

afwezig : Zwier-Kentie (RKC), Van Beek (Secretaris RKC). 

V e r s l a g (concept ) 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom. Vanuit de 
rekenkamercommissie (RKC) zijn mevrouw Zwier-Kentie en mevrouw Van Beek met 
kennisgeving afwezig. Daarom het verzoek aan mevrouw Plukaard (Griffie) om het 
verslag te verzorgen van deze avond. 

Papierarm vergaderen RKC 
Ontwikkelingen binnen de organisatie zoals het verder doorvoeren van digitaal werken en 
het opheffen van de Repro heeft de RKC doen besluiten om per 1 januari 2016 over te 
gaan op papierarm (dus digitaal) vergaderen. Voor de administratieve afhandeling 
hiervan komt er nog een memo richting het Presidium 

2. Verslag 
De voorzitter licht de verspreiding van het verslag toe. Naar aanleiding van het verslag 
wordt door de voorzitter een korte stand van zaken gegeven over het afrondingsgesprek 
met het college naar aanleiding van het Rekenkameronderzoek "Subsidies in Woerden -
Op weg naar effectmeting". 

Zoals aangeven tijdens het Voorjaarsoverleg heeft de RKC enige tijd nodig om met drie 
nieuwe leden weer een goede routine op te bouwen. Hierdoor zal de werkwijze iets 
wijzigen ten opzichte van andere jaren. 

3. Toelichting stand van zaken (voor)onderzoeken door de Rekenkamercommissie 
Naar aanleiding van het Jaarplan 2015 wordt door de voorzitter de voortgang van 
onderstaande onderzoeken besproken: 

3a. Eindrapport Steengoed? 
Dit rapport is afgerond en betreft een onderzoek naar de afdeling Vastgoed. De 
reactie van het college wordt rond 1 december 2015 verwacht. Daarna zal de 
RKC een nawoord formuleren waarna de raad geïnformeerd wordt in de 
raadsinformatiebijeenkomst van 7 januari 2016. 
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3b. Privacy beleid bij decentralisaties 
De conclusies en aanbevelingen van het rapport zijn gereed en worden volgende 
week aangeboden aan het college. De voorzitter verwacht dat het eindrapport 
aan de raad wordt aangeboden in januari 2016. Hij vraagt de griffie om ruimte in 
te plannen voor een presentatie in de raadsinformatiebijeenkomst van 4 februari 
2016. 

Naar aanleiding van agendapunt 3b worden de volgende vragen gesteld: 
» Bestaan er landelijke richtlijnen? 

Necker van Naem heeft een checklist ontwikkeld voor de quickscan 
Privacybeleid bij Decentralisaties voor Nederlandse gemeenten. De checklist 
fungeert in de quickscan als normenkader. 

» Wordt er naar aanleiding van dit rapport gebenchmarkt? 
Nee. Wellicht een vraag die opnieuw gesteld kan worden tijdens de 
raadsinformatiebijeenkomst van 4 februari 2016. 

3c. Besluit Bijstandsverlening Zelfstandigen (BBZ) 
De RKC heeft een melding ontvangen van een burger bij wie twijfels bestaan 
over de toepassing van de regeling. Dit heeft voor de commissie de aanleiding 
gevormd voor het uitvoeren van een quickscan. 

Het is een constructie waarbij Woerden een bestuursovereenkomst heeft 
gesloten met de gemeente Utrecht voor de uitvoering en waarbij Ferm Werk als 
tussenpersoon fungeert. 
In haar decembervergadering zal de RKC het onderzoeksrapport afronden voor 
bestuurlijk wederhoor. 

Naar aanleiding van agendapunt 3c zijn de volgende vragen gesteld: 
« Hoe is de BBZ-regeling geborgd? 

Er is een dienstverleningsovereenkomst afgesloten tussen de gemeente 
Woerden en Ferm Werk. 

» Is er contact geweest met de Rekenkamercommissie van de gemeente 
Utrecht? 
Nee. 

Verkenningen 
Naast de lopende onderzoeken heeft de RKC enkele verkenningen uitgevoerd. De 
primaathouders geven een kort toelichting ten aanzien van onderstaande onderwerpen: 

Garantie geldleningen (Van de Poppe) 
Naar aanleiding van aanvullende vragen gesteld in de Voorjaarsbijeenkomst van 2014 
heeft de heer Van de Poppe vier casussen uitgekozen en doorgenomen. 
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Daarnaast heeft de heer Van de Poppe 'rondgekeken' in gemeenteland om te kijken of er 
eerder onderzoek is gegaan naar dit onderwerp. Hij heeft vooralsnog niets kunnen 
vinden. Zijn conclusie is dat garantie geldleningen een onderzoekwaardig onderwerp is. 
De volgende vraag wordt gesteld: 
» Worden de garantie geldleningen opgenomen in de jaarrekening van de gemeente 

Woerden (paragraaf weerstandsvermogen)? 

Deze vraag zal als onderzoeksvraag worden meegenomen in het onderzoek. 

Schuldhulpverlening (Winthagen) 
Mevrouw Winthagen heeft na het Voorjaarsoverleg met de raad nog enkele gesprekken 
gevoerd met ambtenaren en documenten ontvangen van Team SHV waaronder een 
klanttevredenheidsonderzoek. De uitkomsten van het onderzoek kunnen als positief 
worden beschouwd. De volgende onderzoeksvraag is door de RKC geformuleerd: Hoe 
effectief is het beleid en wordt er aan preventie gedaan? 
Naar aanleiding van de verkenning wordt de volgende vraag gesteld: 
« Wat was de aanleiding om de effectiviteit van het SHV beleid te onderzoeken? 

De uitval van het aantal cliënten tijdens het bemiddelingstraject, benoemd in de 
jaarrekening van vorig jaar. 

Suggesties voor onderzoeken, ontvangen van burgers 
De RKC heeft twee reacties ontvangen: 
- Defensie-eiland (twee jaar geleden onderzocht) 
- Verkeerssituatie I onderhoud stationsomgeving 
Vanuit de raadsleden wordt aangeven dat het onderwerp verkeerssituatie terugkomt in 
twee documenten die momenteel worden ontwikkeld door het college (fiets- en 
verkeersvisie). 

Suggesties voor onderzoeken uit voorjaarsoverleg met de raadsleden 
- Inkoopproces 
- lbor 
- Personeelsbeheer (inhuur) 
- Uitstroom bijstand 
- Effectiviteit wijkgericht werken 
- Investeringen schoolgebouwen 

Wat betreft de suggestie van het inkoopproces, zien de raadsleden een mogelijkheid om 
dit meer te richten op de decentralisaties door bijvoorbeeld een quickscan. Een belangrijk 
aandachtspunt is dat er niet te vroeg een onderzoek wordt overwogen door de RKC, 
zoals naar personeelsbeheer en wijkgericht werken waar op dit moment veel in 
beweging/ontwikkeling is. 

4. Werkwijze Rekenkamercommissie 
In verband met de opmerking bij agendapunt 2. wordt dit agendapunt doorgeschoven 
naar het Voorjaarsoverleg 2016. 
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5. Gedachtewisseling rekenkameronderzoeken 
Raadsleden geven een aantal suggesties voor mogelijke onderwerpen: 
- Effectiviteit KCC 
- lbor aanbevelingen voor de komen de periode 
- Jeugdzorg 
- Opbouw legeskosten 

Er ontstaat een discussie tussen raadsleden over het KCC waarbij wordt ingegaan op de 
kwaliteit van de organisatie (ambities) en de samenwerking tussen de front- en backoffice 
in combinatie met het KCC. De voorzitter maakt daaruit op dat de leiding van het KKC in 
een raadsinformatiebijeenkomst waarschijnlijk veel kan verduidelijken. 

Wat betreft de legeskosten geeft de voorzitter aan dat het een onderwerp is waar veel 
jurisprudentie over bestaat en wat in elke gemeente anders in elkaar steekt. Advies van 
de griffie is, dat de raad ook een specialist kan uitnodigen om dit onderwerp toe te lichten 
in een raadsinformatiebijeenkomst. 

Een laatste suggestie van de RKC is om het integriteitsbeleid I de uitvoering van de 
aanbevelingen van vier jaar geleden na te gaan door middel van een quickscan. 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
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